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تیم فوتبال پارس جنوبی جم فصل پرفرازونشیبی را پشت سر گذاشته و تا اینجای 

کار در رتبه دوازدهم لیگ شـــانزدهم قرار گرفته، درحالی که اختلاف امتیازی 

این تیم با تیم دهم)نســـاجی( 3 امتیاز است. تیم دوست داشتنی و زردپوش 

بوشـــهری در حالی چنین نتیجه ای را ثبت کرده که کماکان از مشکلات مالی 

رنج می برد. مشکلاتی که البته مربوط به این فصل نیست و پارس جنوبی طی 

دو فصل اخیر همواره با این مشکل دست وپنجه نرم کرده است. 

 نفت خسیس شد

در همان روزهای ابتدایی صعود پارس جنوبی به لیگ برتر، درست در میان جشن 

و پایکوبی بوشهری ها، شایعه ای دهان به دهان چرخید که پارس جنوبی به دلیل 

عدم حمایت وزارت نفت، دچار مشـــکلات مالی خواهد شد. چندی بعد وزارت 

نفت در پی مصوبه مجلس مبنی بر عدم تخصیص بودجه دولت برای تیم داری 

حرفه ای، اعلام کرد صنعت نفت آبادان، نفت مسجدسلیمان و پارس جنوبی از 

هیچ حمایت مالی  برخوردار نخواهند شد. همان روزها اما مدیران پارس جنوبی 

قاطعانه اعلام کردند اجازه نخواهند داد این مشکلات گریبان گیر پارس جنوبی 

شود و شرکت های متفرقه نفتی، حمایت های مالی خود را دریغ نخواهند کرد. 

اتفاقی که درنهایت رخ نداد و نفتی ها، بی پول تر از همیشه شدند. 

 یک میلیارد و 200 میلیون تومان روی هوا

اعتصاب، جدایی و بی پولی، سرنوشت مشترک تیم هایی است که در سال های 

اخیر نام نفت را یدک می کشـــیدند. پارس جنوبی هم از این قاعده مســـتثنی 

نبوده اما اتفاقی که باعث شـــد به پارس جنوبی با جزئیات بیشـــتری بپردازیم 

شـــایعه ای اســـت که درباره یکی از مدیران این تیم شنیده ایم. ظاهرا یکی از 

مدیران پارس جنوبی که وظیفه پشـــتیبانی را داشته، فاکتورهایی را از خود به 

جا گذاشـــته که هیچ کدام تاریخ یا کـــد اقتصادی ندارند و این هزینه ها بدون 

ســـند، در دفتر باشگاه ثبت شده است. هزینه هایی که البته خیلی هم ناچیز 

نیســـتند و ارقام گزافی در باشگاه)به ظاهر( هزینه شده است! نکته جالب تر 

اینجاست که شنیده ایم ماجرای اردوی پارس جنوبی در ارمنستان و اسپانیا هم 

چندان بی حاشیه نبوده و همکاری فرد مذکور با شخصی دیگر برای انجام این 

سفرها باعث ضرر هنگفت مالی باشگاه شده است. آن هم درحالی که اردوی 

اســـپانیا لغو شد و زردپوشـــان تنها به ارمنستان رفتند. به هر ترتیب در شرایط 

مالی فعلی پارس جنوبی، مبلغی حدود یک میلیارد و 200 میلیون تومان هزینه 

روی دست باشگاه گذاشته، درحالی که فاکتورها مخدوش هستند و فرد مذکور 

هم از باشگاه جدا شده و جوابگو نیست، هرچند شنیده ایم پرونده او روی میز 

بازداشتی ها قرار دارد و احتمالا به زودی دستگیر خواهد شد. 

 یکی از مدیران پارس جنوبی: پرونده وجود دارد

برای پیگیری این موضوع با یکی از مدیران وقت باشگاه پارس جنوبی هم تماس 

گرفتیم. این مدیر که تمایلی به افشـــای نامش نداشت به »فرهیختگان« گفت: 

»باشگاه پارس جنوبی در پایان هر فصل توسط سازمان بازرسی وزارت نفت بررسی 

می شود تا صورت های مالی شفاف باشد. این پرونده وجود دارد و در حال بازرسی 

است، اما اینکه فرد مذکور تحت بازداشت است یا بازداشت خواهد شد را نمی دانم 

و تمایلی هم ندارم درباره آن صحبت کنم.« به نظر می رسد حالا که فوتبال تعطیل 

شده و زمان بازگشت آن نیز مشخص نیست، زمان مناسبی برای بررسی تخلفات 

مالی برخی از افراد باشد. همان ها که در باشگاه های لیگ برتری جولان می دهند 

و اعتقاد راسخ دارند که سکوت، راه حل مناسبی برای فرار از پاسخگویی است. 

پرسپولیسی ها برای اینکه از مخمصه موجود خلاص شوند و 

بتوانند رنگ وبوی آرامش را ببینند این روزها به دنبال راه حل 

این مشکلات هستند، اما به نظر نمی رسد که مدیران جدید و 

در راس آنها رسول پناه -که سرپرست باشگاه هم هست- بتواند 

توفیقی در درآمدزایی داشته باشد.

پرونده های پرســـپولیس در فیفا به نقطه اوج خود رســـیده و 

همین روزهاست که گابریل کالدرون نیز به این جمع اضافه 

شـــود و کار پرسپولیس از قبل هم سخت تر شود و اینها برای 

هواداران نگرانی های زیادی را ایجاد کرده، چراکه این پرونده ها 

می تواند موجب بســـته شدن پنجره های نقل وانتقالاتی این 

تیم و حتی کسر امتیاز و سقوط به دسته های پایین تر شود.

 جلسه مدیران برای تعیین استراتژی باشگاه؛ 

اعتراض یا تسلیم؟

بالاخره فیفا دیروز تفسیر پرونده بودیمیر را برای پرسپولیسی ها 

ارســـال کرد تا سرخ ها 21روز فرصت داشته باشند که به این 

رای اعتـــراض کنند یا حکم فیفا را بپذیرند و بدهی خود را به 

این بازیکن کروات پرداخت کنند.

با اینکه در زمان مدیریت انصاری فرد بنا بر این بود که به تمام 

پرونده های باز در فیفا اعتراض شـــود تا به این واسطه زمان 

بیشـــتری در اختیار باشـــگاه قرار بگیرد که بتواند این مبالغ 

را تهیـــه و به طلبکاران خارجـــی پرداخت کند، اما حالا خبر 

می رسد که هیات مدیره ســـه نفره سرخ ها چندان تمایلی به 

اعتـــراض ندارند و بر این باورند که این اعتراض ها هزینه های 

بیشتری روی دست باشگاه می گذارد.

با توجه به خزانه خالی باشـــگاه پرســـپولیس شـــاید یکی از 

راه حل هـــا درنهایت اعتراض به پرونده هـــا برای خرید زمان 

باشـــد که ظاهرا قرار اســـت به زودی در این خصوص تعیین 

تکلیف شود. 

ظاهرا باشگاه به دنبال این است که پرونده بودیمیر را هم با 

طلبـــی که از فیفا دارد مختومه کند و البته باید دید این 

موضوع به تصویب تمام اعضای هیات مدیره و درنهایت 

فیفا می رسد یا اینکه سرخ ها باید دنبال راه حل دیگری 

برای مشکل بودیمیر بگردند.

 پیشنهاد فسخ به کارگزار از سوی 

پرسپولیس

بـــا پایان تعطیلات و بازگشـــت مردم به 

محیط های کار، بالاخره ســـرخ ها 

توانستند یکی از اعضای شرکت 

کارگزار که در زمان محمدحسن 

انصاری فرد به عنوان اسپانسر به 

باشگاه اضافه شد را پیدا کنند و 

درخصوص ادامـــه همکاری با او به 

گفت وگو بنشینند.

در این جلسه پرسپولیسی ها مشکلات خود را درخصوص مسائل 

مالی و همچنین مشکلاتی که در همکاری شان وجود داشته، 

بیان کردند و البته مشـــاور مدیرعامل کارگزار که به نمایندگی 

از جلیلوند، مدیرعامل آتیه دادپرداز در این جلسه حضور یافته 

بود دفاعیات خود را به دو نماینده پرســـپولیس ارائه کرد و قرار 

شد تمام محتویات این جلسه به جلیلوند منتقل 

شود و در اواسط هفته جاری جلسه دیگری 

با حضور مدیرعامل شرکت کارگزار و تمامی 

اعضای هیات مدیره پرسپولیس برگزار 

و تصمیمـــات مهم تری در آن 

گرفته شود.

ظاهرا یکی از پیشنهادهای باشگاه به کارگزار این بوده که اگر 

نمی توانند منابع مالی خوبی را روانه باشگاه کنند به صورت 

دوستانه و توافقی به این همکاری خاتمه دهند که البته بعید به 

نظر می رسد آتیه داده پرداز 

با این پیشـــنهاد سرخ ها 

موافقت کند.

گفتنی است با توجه به اینکه 

مدیرعامل شـــرکت کارگزار در این 

جلسه حاضر نبود و جلسه از حساسیت 

بالایـــی برخوردار نبود، رســـول  پناه در این 

نشست حضور پیدا نکرد. 

طبق شنیده ها قرار بر این بود که تنها هاشمی در این 

جلســـه به عنوان نماینده پرسپولیس حضور یابد که با توجه 

به نزدیک بودن رغبتی به محل باشـــگاه، او هم در این جلسه 

حضور پیدا کرد.

 شجاع پاسخی به پیشنهاد چینی ها نداد

با اینکه این روزها خبرهای مختلفی در فضای مجازی منتشر 

می شود که بازیکنان سرخابی را مورد توجه تیم های خارجی 

عنوان می کند، اما ظاهرا پیشـــنهاد خارجی برای بازیکنان 

پرسپولیس به باشگاه نرسیده است.

با این حال واسطه ها در حال مذاکره با خود بازیکنان هستند 

و ظاهرا برای شـــجاع خلیل زاده هم از دو تیم چینی پیشنهاد 

رسیده و با او صحبت شده که البته فعلا پاسخی نداده است. 

طبق شـــنیده ها تیم چینی خواهان خلیل زاده همان تیمی 

است که دوسال قبل برای محمد انصاری هم پیشنهاد فرستاده 

بود که درنهایت این بازیکن با مخالفت باشـــگاه پرسپولیس 

قید رفتن به چین را زد و در ســـرزمین ســـرخ ها ماندنی شد. 

خلیـــل زاده طبق اخباری که »فرهیختگان« کســـب کرده به 

این پیشـــنهادها پاسخ مثبت نداده، اما آنها را رد هم نکرده و 

همه چیز را به پایان فصل موکول کرده است. البته خلیل زاده 

برای فصل بعد هم با پرسپولیس قرارداد دارد و اگر تصمیم به 

جدایی بگیرد باید نظر مثبت مدیران باشـــگاه را جلب کند. 

هرچند برخی ســـتاره های پرسپولیس بندی در قرارداد دارند 

که به آنها اجازه می دهد درصورت دریافت پیشنهاد خارجی 

با پرداخت مبلغی معین از تیم جدا شوند.

 پرسپولیسی ها قرنطینه را می شکنند؟

در روزهایی که ستاد مبارزه با کرونا به  شدت با برگزاری تمرینات 

تیم های ورزشـــی مخالفت کرده و باشـــگاه های متخلف را 

تهدید به جرایم سنگین کرده است و حتی تمرین انفرادی در 

استادیوم  های ورزشی را خلاف قانون دانسته، پرسپولیسی ها 

عکس های مختلفی منتشـــر می کنند که با همبازیان خود 

در حال تمرین هســـتند. این موضوع باعث شـــده که ستاد 

مباه با کرونا در ورزش نتواند خیلی زیاد حرفش را به کرســـی 

بنشاند و حتی شنیده می شود که طی روزهای آینده با انتشار 

دســـتورالعمل های خاص این اجازه را به تیم ها می دهند که 

تمرینات خود را آغاز کنند و اگر این اتفاق بیفتد پرسپولیسی ها 

این موضوع را دستاورد خود می دانند.

  پشت پرده

  گزارش
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گزارش»فرهیختگان«ازآخریناخبارمالیآبیها؛منشاوجباروفدراولویتپرداخت،شفروبویاندرنوبتمذاکره

اسپانسر دیجیتالی به جای اسپانسر  رزمی کار؟
آبیهابهدنبالزندهکردنطلبمیلیاردیازیکبانک

»فرهیختگان«گزارشمیدهد؛پروندهیکیازمدیرانپیشینپارسجنوبیرویمیزبازداشتیها

تنخواهمیگرفت،فاکتورجعلمیکرد!

گزارش»فرهیختگان«ازآخریناخبارقرمزها؛دلالهاجایباشگاهسراغبازیکنرفتند

واکنششجاعبهپیشنهاددوتیمچینی؛صبرتاپایانفصل
پرسپولیسیهابامجوزقرنطینهرامیشکنند؟

تیـــم فوتبال اســـتقلال  همچنان روزهای بی پولی را ســـپری 

می کند؛ هرچقدر احمد سعادتمند بیشتر تلاش می کند کمتر 

به نتیجه می رسد. فعلا از پول خبری نیست و صدای اعتراض 

بازیکنان نیز هر روز بلندتر می شـــود. نکته جالب اینکه در این 

اوضاع و احوال اســـتقلال، هستند افرادی که با سوءاستفاده 

از شرایط به هرچیزی جز کمک مالی فکر می کنند و بیشتر به 

قصد شهرت و عکس گرفتن با مدیران و انتشار آن در صفحات 

فضای مجازی وارد گود می شوند!

در آخرین مـــورد فردی رزمی کار که ســـابقه همکاری با چند 

فدراسیون رزمی و کشتی را در کارنامه دارد و البته گفته می شود 

که یک پرسپولیسی دوآتشه نیز به شمار می رود به همین نیت 

به ســـمت آبی ها آمد و شخصا اعلام کرد که کارش برای حضور 

در این باشـــگاه تمام شده، اما یک باره از دسترس خارج شد. 

او که مدعی کمک میلیاردی به آبی پوشـــان بود و درحالی که 

ســـعادتمند روی قول او حســـاب زیادی باز کرده بود با وعده 

واریز پول از طریق ســـاتنا کردن کمک میلیاردی اش به قدری 

این موضوع را به امروز و فردا موکول کرد که حساب کار دست 

مدیر جوان استقلال آمد و فهمید ظاهرا از این فرد برای تیمش 

آبی گرم نمی شود.

در ادامه صحبت از یک برند معروف تولید بســـتنی نیز به میان 

آمد و همچنین یک هوادار هم قول هایی به استقلالی ها داد، 

اما هرچقدر زمان جلوتر رفت این وعده ها هم کمرنگ تر شدند 

تا فعلا ســـعادتمند بماند و یک اســـتقلال بی پول و یک وعده 

تکراری که »به زودی اسپانسر می آید.«

 آخرین اقدام برای پولدار شدن 

حالا از استقلال خبرهای امیدوارکننده ای به گوش می رسد؛ 

طبق اخباری که »فرهیختگان« کسب کرده ظاهرا سعادتمند از 

طریق یکی از دوستان مشترک با آذری جهرمی ارتباط گرفته و 

قرار است یکی از شرکت های تابعه و زیرمجموعه وزارت ارتباطات 

اسپانسرینگ باشگاه استقلال را قبول کند.

پیش از این بارها و به دفعات صحبت از انعقاد قرارداد با اسپانسر 

جدیـــد در هفته جاری بود و حالا اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، 

قرار است یک شـــرکت تابعه وزارت ارتباطات که فعالیت های 

دیجیتالی ازجمله فروش اینترنتی و ترانســـفرهای مالی انجام 

می دهد بخشی از منابع مالی استقلال را تامین کند و به عنوان 

یکی از اسپانسرهای این باشگاه معرفی و انتخاب شود.

 طلب جباروف و منشا در اولویت پرداخت

پیـش از ایـن از فرصـت یک ماهـه خارجی هـای اسـتقلال برای 

پرداخـت مطالبـات قبلـی آنهـا خبـر دادیم. جـز پرداخت ارزی 

به این سـه بازیکن، سـعادتمند باید منابع ارزی ریالی دیگری 

را نیـز در همیـن مـدت کوتـاه برای اسـتقلالی ها تامین کند؛ از 

یـک طـرف وعـده شـب عیـد مدیـران قبلـی روی زمیـن مانده و 

خبـری از پرداختـی بـه داخلی ها نشـده و از طـرف دیگر پرونده 

روی پرونده برای خارجی هایی که سـابقه حضور در اسـتقلال 

را دارنـد، تلنبـار می شـود و هـر روز خبر شـکایت یکـی از آنها به 

بیـرون درز می کند.

در همین خصوص قرار است درصورت تخصیص منابع ارزی ابتدا 

مطالبات جباروف و منشا و سپس باشگاه پاختاکور ازبکستان 

در دســـتور پرداخت قرار بگیرد تا خیال آبی ها فعلا بابت جرایم 

احتمالی از ســـوی فیفا راحت شود. پیش از این  گفته می شد 

استقلال برای فرار از محرومیت از دو پنجره نقل وانتقالات باید 

طلب جباروف و منشا را بپردازد که رقمی حدود 135هزار دلار 

است. درواقع از آنجا که وکلای هر دو بازیکن خواهان همکاری 

هســـتند مسئولان استقلال در نظر دارند در مهلت یادشده )تا 

چهارم اردیبهشـــت( پول این دو بازیکـــن را پرداخت کنند. از 

سوی دیگر پرونده دیگر علیه آبی ها، مربوط به باشگاه پاختاکور 

ازبکستان است که بابت انتقال ایسما 125هزار دلار طلب دارد 

و هنوز این باشگاه شکایتی به فیفا نکرده است، اما مطالبه این 

باشگاه در دستور پرداخت قرار دارد.

 شفر در انتظار ملاقات با سعادتمند

فیفا تا 13 فروردین سال جاری به باشگاه استقلال مهلت داده بود 

طلب 550هزار دلاری سرمربی آلمانی پیشین خود را پرداخت 

کند که این اتفاق به دلیل نبود منابع مالی انجام نشـــد. این در 

حالی است که اگر وکیل شفر موضوع را به فیفا اعلام کند پروسه 

شـــکایت به کمیته انضباطی فیفا دو سه ماهی طول می کشد و 

اســـتقلالی ها می خواهند از این فرصت استفاده کنند و در یک 

ملاقات حضوری با شفر و پسرش و گرفتن زمان و احیانا تخفیف 

لازم قال قضیه را بکنند و این بدهی قبلی را هم تسویه کنند.

گویا قرار است به زودی سعادتمند راهی دبی شده و در جلسه ای 

با شفر و وکلایش در این خصوص رایزنی های لازم را انجام دهد.

 از بویان تخفیف می خواهند!

درخصوص طلب دیگر بازیکن خارجی ســـابق اســـتقلال نیز 

شـــنیده می شـــود که بویان خواهان دریافت طلب 300هزار 

دلاری خود شده که مســـئولان استقلال با توجه به اینکه این 

بازیکـــن تنها یک نیم فصل در اســـتقلال بازی کرده، خواهان 

گرفتن تخفیف یا مذاکره با او هستند.

 طلب میلیاردی از یک بانک

تیرماه ۹5 موسسه اعتباری کوثر در حضور بازیکنان و اعضای 

هیات مدیره باشگاه استقلال قرارداد خود به عنوان اسپانسر این 

باشگاه را به امضا رساند. نکته جالب اینکه در همان سال و در 

مراســـم عقد قرارداد میان باشگاه استقلال و موسسه اعتباری 

کوثر تعدادی از بازیکنان استقلال در محل این موسسه حضور 

یافتند. بهرام افشـــارزاده، پندار توفیقی، نصرالله عبداللهی و 

علیرضا منصوریان هم از دیگر حاضران در این مراسم بودند تا 

مشخص شود این بانک برنامه های درازمدت و سودآوری برای 

استقلالی ها دارد. بعد از یکی دو فصل این همکاری نیز به پایان 

رسید تا آبی ها سراغ سایر اسپانسرهای خود بروند. با این حال 

از باشگاه استقلال خبر می رسد که گویا آبی ها از همان دوران 

همکاری با بانک کوثر، مطالبه میلیاردی دارند که باید این طلب 

قدیمی نیز از سوی آن بانک پرداخت شود.

مـدارک ایـن موضـوع در اختیـار یکـی از اعضـای هیات مدیـره 

اسـتقلال -کـه سـابقه چندبـار اسـتعفا در همین مـدت اخیر را 

دارد- قـرار گرفتـه و قـرار اسـت او ایـن موضـوع را پیگیـری کند. 

به نظـر می رسـد در صـورت بسـته شـدن ایـن پرونـده بـه سـود 

اسـتقلال، ایـن تیـم در شـرایط فعلـی اندکـی از هزینه هایـش 

را تامیـن خواهـد کرد.
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